
      
          

 

Vergadering maandag 18 december om 19.30 uur  
Locatie: Haambrink 

 
Aanwezig: Ingrid Kosters, Erik Huusken, Ronnie Nijhuis, Hans Leferink 

Afwezig: Gerard Kampkuiper 
 

Agenda 

1. Opening en vaststelling agenda 
2 punten ingebracht: 

100-jarig bestaan 
Kerstboom 

 
2. Verslag vorige vergadering en actieregister (4-9- 2023) en (20-11-2023) 

Akkoord 

 
3. Mededelingen 

 
 

4. Inkomende post (doorgemaild naar iedereen) 

- Reminder subsidieaanvraag voor het jaar 2024, doorgestuurd naar Hans. 

- Nieuwsbericht: Gemeente Tubbergen stelt besluitvorming zon- en windbeleid uit 

- Uitnodiging | Reflectiesessie - Woonzorgvisie | 19 september 

- uitvraag woonzorgvisie gemeente Dinkelland en Tubbergen 

- Terugkoppeling kick-off bijeenkomst woonzorgvisie Dinkelland en Tubbergen 

- RE: Pro-actieve laadpalen 

- Samenwerking voor energiebesparing in jullie dorp van projectleider warmtetransitie van de 

gemeente. Heb ik doorgestuurd naar Hans. Hans heeft het doorgestuurd naar de werkgroep 

Duurzaamheid. 

- Bericht Rabobank dat de aanvraag voor middelen is ontvangen. Doorgestuurd naar Hans 18-

12-2023 Cheque van 500 euro voor de Buurtkamer, is via de Dorpsraad gegaan. 

- Factuur Kampkuiper, doorgestuurd naar Hans met het verzoek dit te betalen. Hans heeft dit 
weer teruggestuurd naar Hans omdat het niet volgens afspraak was.  

- Brief Asielzoekers Tubbergen 

 

5. Uitgaande post 
Mail aan gemeente over plekken voor algemene laadpalen. 

Mail aan Ronnie over de speelveldje kruising Schoolveldstraat/Jannes Brouwerstraat 
Aanmelding Gerard aanstelling nieuwe burgemeester. 

 
6. Evalueren bijeenkomst 29-11 jl en rode draad en acties voor de toekomst 

De mensen waren enthousiast over de Dorpsapp. Er lijkt veel draagvlak voor te zijn. Ingrid 

heeft gekeken naar gratis app. Veiligheid is niet te garanderen.  
We gaan de verenigingen actief benaderen voor deelname aan de werkgroep app. Veel 

belangstelling vanuit de avond. Eigenlijk is H-M een heel actief dorp, we weten vaak niet wat 
er gebeurd. De bouwer van de app geeft aan dat je als dorpsraad dit niet moet dragen maar 

dat dit vanuit een werkgroep opgepakt dient te worden. Dan is de kans op succes het grootst. 

Angelique stuurt een mail naar de verenigingen na 4 januari Actie Angelique 
 

Ingrid maakt een flyer voor facebook/internet. Actie Ingrid 
 



 

Ronnie gaat navragen hoe de dorpsapp van Vasse gefinancierd is. Actie Ronnie 
Wanneer we een werkgroep hebben is de financien een onderdeel van het onderzoek.  

 
Rode draad voor de terugkoppeling aan de verenigingen: 

• Tekort aan mensen is herkenbaar 

•  elkaar opzoeken is belangrijk. Je kan elkaar helpen op diverse onderwerpen 

• Out-of the box denken  

• Dorpsraad wil hier graag aanjager in zijn 

• Je staat niet alleen maar doe het samen.  

• Ronnie vanuit de gemeente als buurtman bij de Dorpsraad. 

• Mocht je behoefte hebben aan gesprek, kom 

• Korte lijnen met de gemeente 

• Actief dorp met veel verenigingen 

• Als er vragen zijn over onderwerpen, kansen kunnen zien als je samenwerkt. 

 
 

Angelique maakt voorzetje en mailt dit naar iedereen met verzoek te reageren. Actie 

Angelique en Actie allen 
Verslag van Erik is verzamelpunt. In verslag ook opnemen dat we nog mensen zoeken voor de 

Dorpsraad. 
 

Volgend jaar weer een bijeenkomst: 

Onderwerpen: subsidies gemeenten, Ronnie kan subsidieadviseur, Toekomstvisie, resultaat 
app.  

 
Volgende keer op agenda. Actie Angelique 

 
7. Onze website/Social Media 

Staat on hold. Afhankelijk van ontwikkeling dorpsapp. 

 
8. Samenvoegen Op en rond de Spits en Dorpskrant 

Staat on hold. Afhankelijk van ontwikkeling dorpsapp. We besluiten dat we de  Dorpskrant 
voor maart even uitstellen.  

 

9. Oud-restaurant Tibbe: voorstel Erik om het gesprek nogmaals aangaan en de gemeente 
erbij betrekken?  

 
De laatste dagen zijn er toevallig mensen aan het opruimen bij Tibbe. Het idee is om samen 

met de gemeente het gesprek aan te gaan met de eigenaar. Advies Ronnie: stuur een 

bezorgde brief naar het gemeentebestuur over een “dode” plek in de actieve straat.  
Angelique stuurt mail aan wethouder. 

 
Emailadres: h.berning@tubbergen.nl 

Beste Hilde, 
 

Op 27 november hebben wij een bijeenkomst met diverse partijen uit ons dorp. 1 van de 

punten die daar naar voren kwam is het oude restaurant Tibbe. Voor vele mensen is dit een 
doorn in het oog. En is de vraag gesteld wat er mee gaat gebeuren.  

 
Kun jij ons vertellen wat de status is en wat de gemeente voor toekomstplannen heeft voor 

deze locatie 

 
 

10. Werkgroepen 
Wonen: weinig te melden 

Duurzaamheid: weinig te melden 
Zorg: weinig te melden 

 



11. Nieuw vergaderschema 2024 

29 januari 2024 
18 maart 2024 

13 mei 2024 
8 juli 2024 

2 september 2024 

11 november 2024 
16 december 2024 

Akkoord 
 

12. Rondvraag 
Erik belt GGD-er ivm huis naast de school. 

 

Dames-herenkoor bestaat in 2024 100 jaar. Zij hebben daar geld voor nodig. Ze hebben Hans 
gevraagd of de Dorpsraad geld heeft. De Dorpsraad heeft hier geen middelen voor. Hans 

vraagt aan Ronnie via mail of de gemeente hierin iets kan betekenen. Actie Hans 
 

Kerstboom bij kerk. Hans is gevraag door de onderhoudsploeg van de kerk of Dorpsraad 

middelen heeft om een boom te kopen. Hans gaat dat ook op de mail zetten richting Ronnie. 
Hoe doen de andere dorpen dat? Actie Ronnie 

Erik geeft aan Haellafonds dat je daar ook misschien iets mee kunt doen samen met 
schoolkinderen 

Het idee is om dit samen met school oppakken. Dit zorgt ook weer voor verbinding.  Actie 
allen 

 

13. Sluiting 

Vergaderschema Dorpsraad 2023 

 

• 30 januari 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 20 maart 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 15 mei 2023, 19.30 uur Haambrink 

• 12 juni 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 4 september 2023, 19.30 uur, Haambrink 

• 20 november 2023, 19.30 Haambrink 

• 18 december 2023, 19.30 Haambrink 

 


